
 

 

Raadscommissie 12 juni 2018 

 

 
Agendapunt 4 Rondvraag fractie Lokaal Dinkelland: 

 
Wij lazen in de Tubantia over de aanleg van een stroomtransportleiding door een natura 2000 gebied 

in onze gemeente. 

Wat is de status hiervan? 
Hoe ver zijn ze met hun plannen? 

Wat is onze verantwoordelijkheid hierin? 
 

 

Het zelfde geldt over de veranderingen in verbouw/nieuwbouw Dorper Esch. 
Waarom deze verandering? 

Is dit met de gebruikers kortgesloten? 

 


